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Course materials required:  A) Each student is supposed to have an English-Chinese or English-English dictionary (an electronic one is also allowed) and a self-selected English grammar book.  B) Longman Access to GEPT---Intermediate Grammar 
課程用材需求: (一)英英或英漢字典，最好是有提供許多例句的那種，電子字典亦可。(二)朗文全民英檢必備寶典中級文法與練習(請本班選一位代表代訂)
Performance Evaluation:  No midterm or final paper will be required!! Nevertheless, the students will be asked to write a short composition every two weeks on a certain topic given in class. Therefore, the grade of midterm exam will be the average grade of the first 4class writings and the grade of final exam will be the average grade of the last 8 class writings.

評分規則注意事項: 本學期每堂點名，也沒有特定期中期末報告，但是本學期每兩堂課就會有段落或文章寫作練習，前四次作業的平均即為期中考成績，後四次作業的平均則為期末考成績。

# In a nutshell, the class performance grade for this semester is as follows/ as the following:

[(Attendance rate & class performance) + (the average grade of the first “4” in-class writing practices) + (the average score of the last “4” in-class writing practices)]/3 = semester grade

簡而言之，本學期的學期成績評分方式如下:

[(出席率和課堂表現) + (期中考成績) + (期末考成績)]÷3 = 學期成績

     (平時成績)        (前四次作業)  (後四次作業)

Weekly schedule(每週課程進度):

Week 1 (2/20) Orientation

Week 2 (2/27) Chapter 1

Week 3 (3/6) Chapter 1

Week 4 (3/13) Chapter 1

Week 5 (3/20) Chapter 2

Week 6 (3/27) Chapter 2

Week 7 (4/3) 春假

Week 8 (4/10) Chapter 3

Week 9 (4/17) Chapter 4

Week 10 (4/24) (期中考週)
Week 11 (5/1) Chapter 4,5

Week 12 (5/8) Chapter 5

Week 13 (5/15)Chapter 6

Week 14 (5/22)Chapter 6

Week 15 (5/29) Chapter 7,8

Week 16 (6/5) Chapter 9

Week 17 (6/12) Chapter 10

Week 8 (6/19) (期末考週)

